
KORTE SAMENVATTING VAN DE BESPREKINGEN VAN DE COMMISSIE BELAST MET HET FORMEREN VAN EEN 
NIEUW BESTUUR VOOR DE RKVV LENIG EN SNEL OP 31 OKTOBER 1963. 

. 
Toen op de laatste Algemene Ledenvergadering een commissie werd benoemd, belast met het formeren van een nieuw 
bestuur, heeft geen van de benoemde leden gegacht, dat hieruit zoveel moeilijkheden zouden ontstaan.  
Aangezien de commissie als eerste vereiste zag, dat de structuur van de vereniging diende te worden gewijzigd, om zodoende 
de kloof tussen bestuur en commissies te overbruggen, werd overeengekomen, de diverse commissies door 1 lid in het 
algemeen bestuur te doen vertegenwoordigen, waarbij noodzakelijk werd geacht, dat zeker van de Elftalcommissie, de 
Juniorencommissie en de technische commissie één lid zitting zou dienen te nemen in het Algemeen Bestuur.  
Vooropgesteld werd, dat dit bestuurslid door de overige commissieleden geaccepteerd diende te worden als hun 
vertegenwoordiger in het bestuur.  
Hiervan uitgaande zocht de commissie in eerste instantie contact met de heer H. Houkes, waarbij deze structuur aan hem werd 
Voorgelegd en waarmede hij zich na enkele discussies kon verenigen. De door de commissie voorlopig samengestelde lijst 
van bestuursleden werd aan de heer Houkes getoond en na beraad zijnerzijds ontving de commissie de schriftelijke 
mededeling dat, indien de commissie erin zou slagen deze samenstelling te verwezenlijken, hij bereid zou zijn de functie 
van algemeen secretaris te aanvaarden, of wellicht beter gezegd, te continueren. 
Aangezien de heer Jac.van der Kleij in de laatstgehouden ledenvergadering nadrukkelijk had medegedeeld, dat hij zijn 
functie niet meer wenste te continueren en het aan de Commissie bovendien bekend was, dat de heer Van der Kleij, bij het 
aanvaarden van zijn functie, deze ten hoogste drie jaar zou uitvoeren, welke periode aan het einde van het seizoen 
1963/64 zou zijn afgelopen, werd.door de Commissie geen contact meer opgenomen met de heer Van der Kleij.  
Als voorzitter werd aangezocht de heer W.Verheggen. Ook deze kon zich met de structuurwijziging en de voorlopige 
samenstelling verenigen en verklaarde zich dan ook bereid de hem aangeboden functie te aanvaarden. 
Een praoht start...dacht de commissie. Er werd contact opgenomen met de heer L.de Weert, teneinde hem weer de functie van 
penningmeester aan te bieden. De heer De Weert kon zich echter met de structuurwijziging niet verenigen. Dit was een domper 
op het optimisme van de commissie.  
Er werden andere personen gepolst voor de functie van penningmeester en hieruit kwam naar voren de heer C.Veldink, die  
zich bereid verklaarde de functie van peningmeester te aanvaarden, zonder daarbij de restrictie te maken, dat de samenstelling, 
zoals voorlopig opgezet, invloed zou uitoefenen op zijn besluit.  
Aangezien de termijn voor het zoeken naar een nieuwe bestuursformatie verstreken was, werd van het nog in functie zijnde 
bestuur de mededeling ontvangen, dat het de lopende werkzaamheden zou voortzetten tot 31 october 1963 en dat de 
Buitengewone Algemene Ledenvergadering was vastgesteld op deze datum, zodat in deze vergadering een nieuw bestuur 
diende te worden gekozen. In verband met het feit, dat door de heer Houkes was gesteld een functie te aanvaarden, indien de 
hem getoonde samenstelling zou worden verwezenlijkt, achtte de commissie het noodzakelijk opnieuw van hem te vernemen of 
hij, nu deze samenstelling niet kon worden verwezenlijkt door het wegvallen van de heer De Weert alsook van de heer 
N.Hoefnagel, die om gegronde radenen geen functie kon aanvaarden, alsnog bereid was zijn candidatuur te handhaven. De 
commissie ontving hierop, een schrijven, dat de heer Houkes dit niet meer wenste, zodat de commissie genoodzaakt was een 
andere secretaris te zoeken.  
Ook de heer Verheggen achtte het beter in deze omstandigheden zijn candidatuur niet te handhaven. Van de goede start 
hadden wij dus, wat het Dagelijks Bestuur betreft, alleen een penningmeester over. Wat het Algemeen Bestuur aangaat, had de 
commissie immers nog drie leden, die niet waren afgetreden, t.w. de heren P. Juffermans, A.van Gastel en C.van der Beek. Bij 
het starten van de commissie hadden zich reeds bereid verklaard zitting te nemen de heren P.Meershoek sr. en L..Janssen. Na 
een gesprek met de heer P.Juffermans achtte hij het beter ook geen bestuursfunctie meer te aanvaarden (geheel begrijpelijk), 
maar verklaarde zich wel bereid de Redactie voor de LENSrevue te voeren.  
Besprekingen met nieuwe candidaten volgden en na langdurige bespreking is de commisie er toe overgegaan een nieuwe 
samenstelling te formeren. Hierbij is wel degellijk overwogen, dat met deze samenstelling een radicale wijziging plaatsvindt, 
maar ook is de commissie er van overtuigd, dat deze samenstelling in het belang van de vereniging is, vooral gezien met het 
oog op de toekomst van Lenig&Snel èn de gedachte, dat de jongere generatie aan bod dient te komen, met hulp en raad van 
enkele oudere leden. Het is ook dáárom, dat de commissie, zoals reeds vermeld in de laatst uitgekomen LENSrevue, verwacht, 
dat de leden in de vergadering aanwezig, bij het uitbrengen van hun stem, een objectief oordeel vormen. Vooral de oudere 
leden worden dringend verzocht dit nieuwe, in hoofdzaak uit jongere personen bestaande bestuur, hun steun niet te onthouden 
en hen met raad en daad bij te staan om zodoende het vervullen van hun moeilijke taken, in het belang van Lenig &Snel te 
doen slagen. 
 
‘s-Gravenhage, 31 october 1963.  
 


